



LEGISLATIVE LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE DE L'ASSEMBLÉE LÉGISLATIVE

MANITOBA GOVERNMENT PUBLICATIONS MONTHLY CHECKLIST

PUBLICATIONS DU GOVERNMENT DU MANITOBA



**Volume 45
Number / numéro 5
May / mai 2019**

This information is available in alternate formats, upon request

Disponible en médias substitués sur demande

NOTE

The **Checklist** includes Manitoba government publications received during the month by the Legislative Library of Manitoba.

Departments with their branches and subdivisions, as well as boards, committees and other agencies are listed in alphabetical order under the Minister to whom they report. **All publications are listed under the issuing body.**

* Orders for items marked with an asterisk should be sent to Statutory Publications, 10th floor - 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Requests for other items should be directed to the issuing department or agency. Titles marked "Limited Distribution" are produced in limited quantities, or for a particular user group. For all titles listed, orders should be sent promptly as supplies may be quickly exhausted.

For information about agency or department addresses, please contact Manitoba Government Inquiry, 710 – 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Locally, phone 204-945-3744. Within Manitoba, phone 1-866-626-4862. Or, consult the [Manitoba Government Telephone Directory](#), available online.

Items listed in the **Manitoba Government Publications Monthly Checklist** are available for consultation at the Legislative Library of Manitoba, 200 Vaughan Street, Winnipeg. Most titles are available for circulation to government personnel, or for interlibrary loan at 204-945-4330.

For information on the **Checklist** contact:
Government Publications
Legislative Library of Manitoba
Room 100, 200 Vaughan Street
Winnipeg MB R3C 1T5
Telephone: 204-945-7022
Fax: 204-948-1312

The [current issue of the Checklist](#) is posted on the Internet.

AVIS

La liste que voici inclut les publications du Gouvernement du Manitoba que Bibliothèque de l'Assemblée législative a reçues au cours du mois.

Vous trouverez, en ordre alphabétique, les différents ministères provinciaux ainsi que les directions et subdivisions qui les composent et les divers comités, commissions et organismes qui en dépendent. **Chaque publication est décrite sous le nom de la source dont elle émane.**

Envoyez toute demande de document au ministère ou à l'organisme qui l'a produit, sauf s'il s'agit d'une publication dont le nom est accompagné d'un astérisque, en lequel cas il faut passer commande auprès des Publications officielles, 155, rue Carlton, 10e étage, Winnipeg, Manitoba, R3C 3H8. La mention "Tirage limité" indique qu'un document a été produit à un nombre réduit d'exemplaires ou à l'intention d'un groupe particulier de lecteurs. Commandez sans tarder, car les réserves peuvent s'envoler rapidement.

Pour connaître l'adresse d'un ministère ou d'un organisme, communiquez avec le Service de renseignements au public, 710 – 155 rue Carlton, Winnipeg, R3C 3H8. À Winnipeg téléphonez au 204-945-3744; ailleurs au Manitoba, composez, sans frais, le 1-866-626-4862. Vous pouvez également consulter l'annuaire gouvernemental ([Manitoba Government Telephone Directory](#)), disponible en ligne.

Toutes les publications de la liste peuvent être consultées à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba, 200 rue Vaughan, bureau 100, Winnipeg. De plus, la plupart des documents peuvent être mis en circulation au sein de la fonction publique ou être prêtés à une autre bibliothèque (veuillez téléphoner au 204-945-4330). Pour recevoir des renseignements supplémentaires, veuillez téléphoner au 204-945-7022, ou par télécopieur au 204-948-1312.

Le [numéro courant de la Liste mensuelle](#) est affichée sur Internet.

Digital Collection of Manitoba Government Publications

You may search digitized Manitoba government publications directly in the Legislative Library's [Digital Collection](#). New titles are added continuously. Please also check our [catalogue](#) for permanent URLs to new Manitoba government publications, as well as retrospective URLs that are added continually.

From time to time the Manitoba Legislative Library adds older material to its collection and provides access through the Digital Collection to the PDF version. We will record the existence of these publications in the *Monthly Checklist* and provide the persistent URLs to the PDFs, where available.

Because these publications are older, they may be out of print and consequently unavailable from their author departments. We will therefore flag each item with 'For Information only' in the *Monthly Checklist* and libraries are advised to print the publication from the Digital Collection if they require a hard copy for their collections. Physical copies of these items are available for onsite consultation at the Manitoba Legislative Library or for interlibrary loan.

Collection numérique des publications du gouvernement du Manitoba

La Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba assure maintenant l'archivage de certaines publications en format PDF; les adresses URL permanentes de ces titres sont maintenant publiées dans la *Liste mensuelle*, sauf indication contraire.

De temps à autre, la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba ajoute des documents plus anciens à sa collection et permet aux utilisateurs d'y accéder en version PDF par l'entremise de la [collection numérique des publications du Manitoba](#). Nous notons l'ajout de ces publications à la *Liste mensuelle des publications du gouvernement du Manitoba* et fournissons les adresses URL permanentes des PDF, lorsqu'elles sont disponibles.

Puisque ces publications datent de quelques années, elles peuvent être épuisées et donc plus disponibles des ministères. Chaque titre répertorié dans la *Liste mensuelle* porte donc la mention « À titre d'information seulement »; les bibliothèques qui veulent ajouter des copies papier à leurs collections sont invitées à imprimer les publications à partir de la collection numérique. Comme toujours, des exemplaires de ces publications peuvent être consultés sur place à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba et sont disponibles par service de prêt entre bibliothèques.

OFFICIAL PUBLICATIONS / PUBLICATIONS OFFICIELLES

The Manitoba gazette: proclamations and government notices = Gazette du Manitoba: proclamations et avis du gouvernement.

Winnipeg: Queen's Printer for the Province of Manitoba, 1871-

Frequency: Weekly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: Volume 148, number 18-22 (May 1-28, 2019)

[Index page for all issues available online](#)

Legislative Assembly / Assemblée législative

Bills = Projets de loi.

Winnipeg: Queen's Printer, 19-- -

For reference only. Print from the Internet.

New Government Bills (41st Legislature, 4th session)

31. The Tobacco Tax Amendment Act = Loi modifiant la Loi de la taxe sur le tabac.

32. An Act concerning the Leasing of 800 Adele Avenue, Winnipeg = Loi sur la location des locaux sis au 800, avenue Adele, à Winnipeg.

New Private Members` Bills (41st Legislature 4th session)

219. The Protecting Communications on Public Interest Matters Act (Court of Queen's Bench Act and Defamation Act Amended) = Loi sur la protection des communications portant sur des questions d'intérêt public (Loi modifiant la Loi sur la Cour du Banc de la Reine et la Loi sur la diffamation).

224. The Workers Compensation Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les accidents du travail.

233. The Wildlife Amendment Act (Protecting Property from Water and Wildlife Damage) = Loi modifiant la Loi sur la conservation de la faune (protection des biens contre les dommages causés par les eaux et la faune).

234. The Mining Tax Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la taxe minière.

235. The Emergency Medical Response and Stretcher Transportation Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les interventions médicales d'urgence et le transport pour personnes sur civière.

236. The Celebrating Manitoba 150 Act = Loi sur l'Année de la célébration du 150e anniversaire du Manitoba.

237. The Technology Advisory Council Act = Loi sur le Conseil consultatif de la technologie.

238. The Winnipeg General Strike (Bloody Saturday) Act = Loi sur la grève générale de Winnipeg (samedi sanglant).

240. The Elections Amendment Act = Loi modifiant la Loi électorale.

241. The Public Health Amendment Act (Banning Cosmetic Eye Tattooing and Eye Jewellery) = Loi modifiant la Loi sur la santé publique (interdiction visant les tatouages et les bijoux oculaires).

[Index page for 41st Legislature, 4th session](#)

[Page d'index pour la législature 41e, 4e session](#)

Debates and proceedings: official report (Hansard).
Winnipeg: Legislative Assembly of Manitoba, 1958-
Frequency: Daily when Legislative Assembly is in session.
CURRENT EDITION: Volume 72, number 44-56B (April 24-May 23, 2019) 41st
Legislature, 4th session.
[Index page for all sessions available online](#)

Order paper and notice paper = Feuilleton et avis.
Winnipeg: Manitoba Legislative Assembly, 19-- -
Frequency: Daily during session.
CURRENT EDITION: number 46-60 (May 1-May 30) 41st Legislature, 4th session.
[Index page for all papers available online](#)
[Feuilletons archivés](#)

Legislative Assembly Management Commission / Commission de régie de l'Assemblée législative

Annual report, Legislative Assembly Management Commission = Rapport annuel,
Commission de régie de l'Assemblée législative.
Winnipeg: Legislative Assembly Management Commission, 1984-
CURRENT EDITION: 2018/19.
Sessional paper 40, 41st Legislature, 4th session, 2018/19.
[Bilingual document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Standing Committees / Comités Permanents

[Index page for all committees available online](#)

Standing Committee on Private Bills.
Winnipeg: Standing Committee on Private Bills, 1971-
Frequency: Irregular.
CURRENT EDITION: Volume 72, number 1 (May 22, 2019)

Standing Committee on Social and Economic Development.
Winnipeg: Standing Committee on Social and Economic Development, 2003-
Frequency: Irregular.
CURRENT EDITION: Volume 72, number 2 (May 23, 2019)

Visitor Tour Program / Programme de visites guidées

The Manitoba Legislative Building: fossil hunt: Manitoba's ancient seas and Tyndall
limestone.
Winnipeg: Manitoba Legislative Assembly, Visitor Tour Program, 2019.
15 pages.

AGRICULTURE / AGRICULTURE

Agriculture statistics.

Winnipeg: Manitoba Agriculture, 1979-

Frequency: Irregular.

Electronic documents. Print from Internet.

CURRENT EDITION: Agriculture & agri-food statistics, 2018.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba agricultural sector profiles.

Winnipeg: Manitoba Agriculture, Policy and Transformation Division, 2019.

6 sheets.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

CHILDREN'S ADVOCATE / PROTECTEUR DES ENFANTS

Rapport annuel, Protecteur des enfants du Manitoba.

Winnipeg: Bureau du protecteur des enfants, 2012-2017.

À ne pas distribuer. S'il vous plaît imprimer à partir d'Internet.

ÉDITION RÉCENTE: 2016/17.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

EDUCATION AND TRAINING / ÉDUCATION ET DE LA FORMATION

Annual reports, Manitoba Adult Literacy Strategy, Adult Learning Centres in Manitoba.

Winnipeg: Manitoba Education and Training, 2017-

CURRENT EDITION: 2017/18.

Sessional paper 41, 41st Legislature 4th session 2018/19.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

EMERGENCY MEASURES ORGANIZATION / ORGANISATION DES MESURES D'URGENCE

Disaster Financial Assistance Program review: final report.

Winnipeg: Emergency Management Organization, 2019.

21 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

GROWTH, ENTERPRISE AND TRADE / CROISSANCE, DE L'ENTREPRISE ET DU COMMERCE

Petroleum Branch / La Direction des ressources pétrolières

Weekly well activity report: petroleum industry activity report.
Winnipeg: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Petroleum Branch, 2016-
Frequency: Weekly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: April 2019 (3 issues).

Note: no issue published April 1, 2019 and April 29, 2019.

[Index page on publisher's website for issues available online](#)

HEALTH, SENIORS AND ACTIVE LIVING / SANTÉ, DES AÎNÉS ET DE LA VIE ACTIVE

Provincial Drug Programs / Direction des programmes de médicaments

Manitoba drug benefits and interchangeability formulary.
Winnipeg: Manitoba Health, Seniors, and Active Living, 1992-
Frequency: Irregular, updated by bulletins.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: Bulletin 104.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

JUSTICE / JUSTICE

Annual report executive summary, Manitoba Domestic Violence Death Review Committee.

Winnipeg: Manitoba Justice, 2011-

For information only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: 2016/17.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report on proposed legislation concerning government advertising.

Winnipeg: Attorney General of Manitoba, 2019.

41, 5 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

MANITOBA BUREAU OF STATISTICS / BUREAU DE STATISTIQUES DU MANITOBA

Business counts.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, Finance Research Division, 2018-
Frequency: Biannual.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: December 2018.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Consumer price index report.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-
Frequency: Monthly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: March - April 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(April 2019\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(March 2019\)](#)

Labour force statistics report.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-
Frequency: Monthly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: April 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Labour force survey.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 2018-
Frequency: Monthly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: April 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba trade update.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 1995-
Frequency: Quarterly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: First quarter 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Retail trade.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, Finance Research Division, 2018-
Frequency: Monthly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: February - March 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(Mar 2019\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(Feb 2019\)](#)

MANITOBA'S COMMISSION ON KINDERGARTEN TO GRADE 12 EDUCATION SECRETARIAT / COMMISSION MANITOBAINE SUR L'ÉDUCATION DE LA MATERNELLE À LA 12E ANNÉE SECRÉTARIAT

Document de travail pour les consultations publiques: une revue complète et indépendante du système d'éducation de la maternelle à la 12e année.
Winnipeg: Commission manitobaine sur l'éducation de la maternelle à la 12e année du Manitoba Secrétariat, 2019.

22 pages.

Également disponible: Résumé du document de travail (7 pages).

Aussi publié en anglais sous le titre: Public consultation discussion paper: a comprehensive, independent review of the Kindergarten to 12 education system.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba \(resume\)](#)

Public consultation discussion paper: a comprehensive, independent review of the Kindergarten to 12 education system.

Winnipeg: Manitoba's Commission on Kindergarten to Grade 12 Education Secretariat, 2019.

22 pages

Also available: Discussion paper summary (7 pages).

Also published in French under title: Document de travail pour les consultations publiques: une revue complète et indépendante du système d'éducation de la maternelle à la 12e année.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(summary\)](#)

OMBUDSMAN MANITOBA / L'OMBUDSMAN DU MANITOBA

Annual report, Manitoba Ombudsman = Rapport annuel, Manitoba Ombudsman.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 1971-

CURRENT EDITION: 2018.

Sessional paper 44, 41st Legislature, 4th session 2018/19.

[Bilingual document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report under The Personal Health Information Act, case 2017-0143, Winnipeg Regional Health Authority.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2019.

26 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

SPORT, CULTURE AND HERITAGE / SPORT, DE LA CULTURE ET DU PATRIMOINE

Legislative Library / Bibliothèque de l'Assemblée législative

Selected new titles: some recent additions to the Library collection.
Winnipeg: Manitoba Sport, Culture and Heritage, Manitoba Legislative Library, 2016-
Frequency: Monthly.

CURRENT EDITION: May 2019.

[Information page for Selected New Titles](#)

SUSTAINABLE DEVELOPMENT / DÉVELOPPEMENT DURABLE

Fisheries / Direction de la pêche

Manitoba anglers' guide.
Winnipeg: Manitoba Sustainable Development, 2017-
Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Forestry / Direction des forêts

Protect Manitoba's trees: don't move firewood.
Winnipeg: Manitoba Sustainable Development, 2018.
1 folded sheet.
Printed version of this publication was previously listed in the September 2018 issue of the Monthly Checklist.
Also published in French under title: Protégez les arbres du Manitoba: ne déplacez pas de bois de chauffage.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Protégez les arbres du Manitoba: ne déplacez pas de bois de chauffage.
Winnipeg: Développement durable Manitoba, 2019.
1 feuille pliée.

Aussi publié en anglais sous le titre: Protect Manitoba's trees: don't move firewood.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Habitat Heritage Corporation / La Société protectrice du patrimoine écologique du Manitoba

Annual report, Manitoba Habitat Heritage Corporation.
Winnipeg: Manitoba Habitat Heritage Corporation, 1987-

CURRENT EDITION: 2017/18.

Sessional Paper 39, 41st Legislature, 4th session, 2018/19.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Financial statements, Manitoba Habitat Heritage Corporation.
Winnipeg: Manitoba Habitat Heritage Corporation, 1998-
CURRENT EDITION: 2017/18.

TRAVEL MANITOBA / VOYAGE MANITOBA

Provincial tourism strategy for Manitoba.
Winnipeg: Travel Manitoba, 2019.
68 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

HISTORICAL REPORTS ADDED / RAPPORTS HISTORIQUES AJOUTS

Community living disability services: day services review: interim report.
Winnipeg: Manitoba Family Services, 2015.
43 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsman's final report on recommendations of the inquest into the death
of Anna Maciocha.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2011.

17 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsman's final report on recommendations of the inquest into the death
of Calvin Sean Wood.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2008.

5 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsman's final report on recommendations of the inquest into the death
of Christopher John Holoka.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2010.

5 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsman's final report on recommendations of the inquest into the death of Dennis Robinson.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2009.

6 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsman's final report on recommendations of the inquest into the death of Dennis St. Paul.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2008.

3 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsman's final report on recommendations of the inquest into the death of Eric Clipping.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2008.

2 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsman's final report on recommendations of the inquest into the death of Ettie June Morris.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2011.

30 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsman's final report on recommendations of the inquest into the death of John Erik Demery (Maksymetz).

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2010.

3 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsman's final report on recommendations of the inquest into the death of Leon Herman Bighetty.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2008.

8 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsman's final report on recommendations of the inquest into the death of Paul Laurent Joubert.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2009.

3 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsman's final report on recommendations of the inquest into the death of Peter Stevenson.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2010.

24 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsman's final report on recommendations of the inquest into the death of Rachel Lori Wood.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2008.

8 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsman's final report on recommendations of the inquest into the death of Sharon Joyce Horn.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2010.

13 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsman's final report on recommendations of the inquest into the death of Sherrill Wilfred Forbister.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2008.

6 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsman's final report on recommendations of the inquest into the death of Keyanna Marie Snowdon.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2012.

8 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)